



BEYOND SHIPBUILDING

Date:2019/09/24

Ref: CFO/ADX/24092019/1697

Mr. Saif Sayah Al Mansouri

Head of Listed Companies Department

Abu Dhabi Securities Exchange

p.o.box:54500 Abu Dhabi - UAE

التاريخ:2019/09/24

المرجع:CFP/ADX/24092019/1697

السيد/ سيف صياح المنصوري

رئيس قسم إدراج الشركات

سوق أبوظبي للأوراق المالية

ص.ب: 54500 - أبوظبي - الامارات العربية المتحدة

Subject: Increase in Company's Share Price

الموضوع: ارتفاع سعر سهم الشركة

Abu Dhabi Ship Building PJSC presents its sincere greetings and appreciates your unlimited continued support for all national companies.

تهديكم شركة ابوظبي لبناء السفن خالص تحياتها وتمنياتها الطيبة لمجهوداتكم المستمرة ودعمكم اللامحدود لجميع الشركات الوطنية.

With reference to the above captioned matter, and to your letter dated 22 of September 2019 (Reference No: ADX/LCA/0300/2019) regarding the increase in the share price of the company during the period from 19/09/2019 to 22/09/2019, kindly be informed that the Company does not have any significant data, matters, events or decisions that were behind the Company's increase in share price for the above mentioned period in addition to what has already been disclosed to ADX.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى كتابكم المؤرخ 22 سبتمبر 2019 رقم مرجع (س.أ.م./أ.ش/0300/2019) بشأن ارتفاع سعر سهم الشركة خلال الفترة من 19/09/2019 ولغاية 22/09/2019، يرجى التكرم بالعلم بأنه لا يوجد لدى الشركة أي بيانات أو أمور جوهرية أو أحداث هامة أو قرارات كانت وراء ارتفاع سعر سهم الشركة في الفترة المذكورة أعلاه بالإضافة إلى ما تم الإفصاح عنه مسبقاً في سوق أبوظبي للأوراق المالية.

Moreover, the company's view is that such increase may be due to supply and demand through daily trading.

وتعتقد الشركة بأن السبب في الارتفاع قد يعود إلى العرض والطلب من خلال عمليات التداول اليومية.

Kind regards,,

تفضلوا بقبول وافر الاحترام والتقدير،،



BEYOND SHIPBUILDING

ألكسندر ب. فيلاريال

ضابط الامتثال بالإنابة

Alexander B. Villareal

Acting Compliance Officer

Date 22 SEP 2019
Ref : ADX/LCA/0300 /2019

التاريخ: 22 سبتمبر 2019
الإشارة: س.أ.م./ش.0300/2019

Mr. Matar Khalfan Al Shamsi
Managing Director
Abu Dhabi Ship Building Co.

السيد / مطر خلفان الشامسي المحترم
العضو المنتدب
شركة ابوظبي لبناء السفن

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،

Sub: Increase in company's share price

الموضوع: ارتفاع سعر سهم الشركة

Referring to the subject above, please be informed that we observed an increase in the price of ADSB shares by (14.53%) started on Thursday 19/09/2019 and continued until Sunday by (14.63%) on 22/09/2019.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، أرجو إعلامكم بأنه قد لوحظ ارتفاع مفاجئ في سعر سهم شركة أبوظبي لبناء السفن حيث ارتفع سعر السهم بنسبة (14.53%) خلال جلسة تداول يوم الخميس الموافق 2019/09/19 وبنسبة (14.63%) خلال يوم الاحد الموافق 2019/09/22.

Therefore, please provide us with any data or important information that may affect the share price. This information should be received as soon as possible, Before Trading session tomorrow (23/09/2019), to avoid implementing the buy laws and regulations of ESCA that includes suspending trading until the required information received and disclosed by ADX.

وعليه يرجى التكرم بتزويدنا بأية بيانات أو معلومات هامة قد تؤثر في سعر السهم، على أن تردنا هذه المعلومات في أسرع وقت ممكن و قبل جلسة تداول غداً تاريخ (2019/09/23)، تجنباً لتنفيذ أنظمة هيئة الأوراق المالية والسلع التي تتضمن وقف التداول لحين ورود المعلومات المطلوبة.

وتفضلوا بقبول فائق التقدير والاحترام،

Saif Sayah Al Mansouri
Senior Head of Listed Companies Affairs

سيف صياح المنصوري
رئيس أول إدارة شؤون الشركات المدرجة



نسخة إلى: هيئة الأوراق المالية والسلع